

卫理公会以萨迦守望者 15-21/1/2026

正月第三个星期的祷告事项

1. 世界

- 【a】 为全球经济冲突的缓和祷告。 求神赐予各国领导人智慧与谦卑，化解贸易与资源竞争带来的紧张与不安，使全球经济政策更顾及弱势国家与人民的福祉。

<https://tinyurl.com/yc229t7s>

- 【b】 求主保守菲律宾及周边社区平安，保护居民远离灾害，撤离与救援工作顺利开展。

<https://tinyurl.com/4tbvwh8m>

2. 国家

- 【a】 求主帮助马来西亚持续打击贪污腐败，彰显公平、透明与正义，求主感动领导与公务人员坚守诚信，不以权谋私。

<https://tinyurl.com/2wfnb9s7>

- 【b】 求主安稳马来西亚各地的天气变化与洪灾风险，保守所有受降雨、洪水或自然灾害威胁的社区。

<https://tinyurl.com/54dh94sf>

3. 教会

- 【a】 祷告每位弟兄姐妹在日常生活中都能以诚实、喜乐和谦卑见证主，吸引更多人认识耶稣。

- 【b】 求主加添教会传扬福音的力量和智慧，激发弟兄姐妹积极参与门徒训练和宣教事工。

4. 家庭

- 【a】 求主让每个家庭都成为充满爱与祝福的地方，特别愿父母能用智慧和恩慈祝福孩子，建立孩子的信心和生命根基。

- 【b】 求神医治家庭中所有身心受病痛困扰的亲人，赐他们力量与安慰，帮助他们在患难中仍能体验神的同在和平安。

The Methodist Issachar Watcher 15-21/1/2026

Prayer Items for 3rd week of January

1. World

- 【a】** Pray for the easing of global economic conflicts. May God grant wisdom and humility to the leaders of all nations to resolve the tensions and anxieties caused by trade and resource competition, so that global economic policies may better prioritize the welfare of vulnerable countries and peoples.
<https://tinyurl.com/yc229t7s>
- 【b】** Pray that the Lord protects the Philippines and surrounding communities, keeps residents safe from disasters, and ensures that evacuation and rescue efforts go smoothly.
<https://tinyurl.com/4tbvwh8m>

2. Nation

- 【a】** Pray that the Lord will help Malaysia continue its fight against corruption, demonstrating fairness, transparency, and justice. May He move leaders and public servants to uphold integrity and not abuse their power.
<https://tinyurl.com/2wfnb9s7>
- 【b】** Pray that the Lord will stabilize the weather and reduce flood risks throughout Malaysia, protecting all communities threatened by heavy rain, floods, or other natural disasters.
<https://tinyurl.com/54dh94sf>

3. Church

- 【a】** We pray that every brother and sister may bear honest, joyful, and humble witness to the Lord in their daily lives, drawing more people to know Jesus.
- 【b】** May the Lord strengthen the church with wisdom and grace to spread the gospel, and inspire brothers and sisters to engage actively in discipleship training and mission work.

4. Family

- 【a】** May every family be filled with love and blessings. Especially, may parents bless their children with wisdom and kindness, building a strong foundation of faith and life for them.
- 【b】** May God heal all family members who are suffering physically and mentally, grant them strength and comfort, and help them experience His presence and peace even in their trials.

Pengawal Isakhar Methodist 15-21/1/2026

Doa minggu ketiga Januari

1. Dunia

- [a]** Berdoa agar konflik ekonomi global dapat diringankan. Semoga Tuhan menganugerahkan hikmah dan kerendahan hati kepada para pemimpin negara, sehingga mereka mampu mengatasi ketegangan dan keresahan yang disebabkan oleh persaingan perdagangan dan sumber daya, serta membuat kebijakan ekonomi global yang lebih memerhatikan kesejahteraan negara dan rakyat yang rentan.
<https://tinyurl.com/yc229t7s>
- [b]** Berdoa agar Tuhan memelihara keamanan di Filipina dan komunitas sekitarnya, melindungi penduduk dari bencana, serta mempermudah evakuasi dan operasi penyelamatan.
<https://tinyurl.com/4tbvwh8m>

2. Negara

- [a]** Berdoa agar Tuhan menolong Malaysia untuk terus memberantas korupsi, serta mewujudkan keadilan, keterbukaan, dan kejujuran. Sentuhlah hati para pemimpin dan pegawai negeri agar selalu berpegang pada integritas dan tidak menyalahgunakan kekuasaan.
<https://tinyurl.com/2wfnb9s7>
- [b]** Berdoa agar Tuhan menstabilkan perubahan cuaca dan mengurangi risiko banjir di seluruh Malaysia, serta melindungi semua komunitas yang terancam oleh hujan lebat, banjir, atau bencana alam.
<https://tinyurl.com/54dh94sf>

3. Gereja

- [a]** Berdoa agar setiap saudara dan saudari dapat menjadi saksi Tuhan dengan jujur, penuh sukacita, dan rendah hati dalam kehidupan sehari-hari, sehingga semakin banyak orang tertarik untuk mengenal Yesus.
- [b]** Berdoa agar Tuhan menambahkan kekuatan dan hikmah bagi gereja dalam memberitakan Injil, serta mendorong saudara-saudari untuk aktif dalam pelatihan murid dan pekerjaan misi.

4. Keluarga

- [a]** Berdoa agar Tuhan menjadikan setiap keluarga sebagai tempat yang penuh kasih dan berkat. Khususnya, kiranya orang tua memberkati anak-anak mereka dengan hikmah dan kebaikan, membangun iman serta pondasi hidup yang kuat bagi anak-anak mereka.
- [b]** Semoga Tuhan menyembuhkan semua anggota keluarga yang menderita sakit jasmani dan rohani, memberikan kekuatan dan penghiburan, serta membantu mereka merasakan kehadiran dan damai Tuhan di tengah-tengah kesulitan.